



Protokoll styrelsemöte S13 2013-05-21

Närvaro:	Philip Holgersson	Ordförande
	Sofia Siljeholm	Sekreterare
	Robin Lindberg	Källarmästare, fr.o.m. §12
	Jesper Lekland	Överphös, fr.o.m. §8
	Daniel Lundell	Studierådsordförande
	Johan Rönnåker	Programmästare
	Carl Nilsson Nyman	Cafémästare, fr.o.m. §5
	Alexander Magnusson	Sexmästare
	Per Ahlbom	Skattmästare
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare Electus
	Martin Gunnarsson	Programmästare Electus, fr.o.m. §7

- §1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan 12:05.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Fredrik Åkerberg
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §5 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll S12 2013.
Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen.
- §6 Information från kåren Daniel informerade att pedell har valts in på kåren och att mer information från det mötet kommer snart.
Vidare berättade han att kårens bastu kommer renoveras i sommar.
Martin Gunnarsson kom in i lokalen.
Mötet **beslöt** att adjungera Martin Gunnarsson.
- §7 Information från programledningen Daniel delgav att de haft ett inofficiellt möte där de framför allt kom fram till att de ska se över specialiseringarna och deras scheman. Dessutom vill de återinföra specialiseringsmässan.
Vidare påminde han om att det är studierådsmöte imorgon och att utförligare information kommer ges då.
- §8 Beslutsuppföljning **Policydokument**
Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S14.



Mästermärken

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S14.

Trumset

Mötet **beslöt** att Martin Gunnarsson tar över ansvaret.

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S16.

Di Gamle och Dryg

Carl påminde mötet om förslagen som han mejlat ut.

Daniel ansåg att man borde göra som på kåren - fråga de som avgår om de vill vara med i gruppen, gruppen är ständigt adjungerade på styrelsens möten, om någon i gruppen är dryg så har sittande styrelsen rätten att slänga ut hen och om gruppen så önskar så kan de ha egna möten.

Jesper Lekland kom in i lokalen.

Daniel och Carl åtog sig att göra en proposition till HTM1.

Mötet **beslöt** att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Philip H.	Policydokument	S10 2009	S14 2013
Sofia S.	Mästermärken	S06 2012	S14 2013
Sofia S. och Philip H.	Facebook	S03 2013	S16 2013
Martin G.	Trumset	S06 2013	S16 2013
Fredrik Å.	Ventilation i köket	S09 2013	S15 2013
Fredrik Å.	Inköp av medicinväska	S11 2013	S15 2013

§9 Utskottsrapporter Ingen hade frågor rörande utskottsrapporterna.

§10 Ekonomisk status Per meddelade att vi har okej med pengar.

§11 Val av funktionärer
Källarmästeriet
Funktionär inom Källarmästeriet Johan Rönnåker (dat11jro)
Sexmästeriet
Funktionär inom Sexmästeriet Sofia Siljeholm (dat11ssi)

§12 Party wagoon Johan presenterade deras förslag.



Vidare informerade han att de har drygat ut budgeten så att de har lite buffert.

Robin Lindberg kom in i lokalen.

Per upplyste att batterier generellt inte tycker om att bli helt urladdade.

Johan svarade att de här batterierna gör det och att de dessutom klarar av väldigt många ur- och uppladdningar.

Daniel undrade om den kommer vara idiotsäker.

Jesper svarade att det mesta kommer vara inlåst och utom räckhåll, så ja.

Philip frågade om ljudet endast kommer komma från ena sidan.

Johan svarade att så är fallet.

Daniel frågade Per om vi har råd att ge dem så mycket pengar som de ber om.

Per svarade att vi har 25 000 SEK i budget för alla projekt.

Philip undrade om de fyra högtalarna är utbytbara.

Jesper svarade att de kommer vara lätta att byta.

Daniel undrade vem som blir projektansvarig och även om det blir klart innan nollningen.

Johan svarade att han ansvarar för projektet och att det troligen blir klart innan juli.

Jesper informerade att de gärna skulle vilja ha en 1000 SEK till för att lägga på ytterligare ett batteri.

Mötet **beslöt** att party-wagoon-gruppen får spendera 20 000 SEK till projektet.

Johan berättade att de skulle vilja bygga den i iDét och undrade om det var okej om de avskärmade en bit av lokalen.

Mötet tyckte att de kunde bygga i Shäraton och förvara eventuella dyra saker i styrelserummet.

§13 Godis i café går ut i datum

Carl berättade att viss del av godiset i caféet kommer gå ut i juni



och undrade om styrelsen hade någon åsikt i huruvida det ska säljas billigare eller ses som svinn.

Daniel undrade hur mycket pengar som skulle förloras om det gick till svinn.

Carl svarade att det inte är någon större summa.

Philip yrkade på att från och med imorgon säljs godiset som snart går ut för halva priset och att efter sommarphosten ses det som inter blev sålt som svinn.

Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.

- §14 Övrigt
- Philip undrade om styrelsen ville ändra datum för sommarphosten från 5e juni till 4e juni, då fler sektionsmedlemmar kommer vara i Lund den 4e.
Mötet **beslöt** att ändra datum på sommaphosten till 4e juni.
- §15 Meddelanden
- Daniel meddelade att han hade hittat 5 paket kaffe i SRDs skåp och att han skänkt dem till Rosa Marschen.
- §16 OFM
- Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan 12:47.

Mötessekreterare

Justeras

Sofia Siljeholm
Propagandamästare tillika sekreterare

Philip Holgersson
Ordförande



Ordförande

Har gjort föredragningslista och handlingar till VTMEExtra och styrelsen har genomfört en middag tillsammans med E-styrelsen. Det blev baconlasagne till huvudrätt och glas med hemagjord chockladsås och bärkompott till efterrätt.

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson
Sektionsordförande

SRD

Studierådet har börjat att tänka på nästa år. De har även haft möte med Programledningen för D, där har de pratats om kurser det inte gått så bra för

Lund, dag som ovan

Daniel Lundell
SRD-ordförande

Propagandamästare, tillika Sekreterare

Har fortsatt med det dagliga arbetet

Lund, dag som ovan

Sofia Siljeholm
Propagandamästare, tillika Sekreterare



Skattmästeriet

Fortsatt dagliga arbetet

Lund, dag som ovan

Per Ahlbom
Skattmästare

Cafémästeriet

I veckan har caféet börjat fixa uppdelningen på kostnader för Caféphesten med resten av cafémästarna på lth och även blivit förbannade på tygmärkestillverkare för att caféphest tygmärkena inte kom fram i tid.

Utöver det har även Caféet börjat fixa med funktionärsbestick i border, samt börjat stressa över utgångsdatum på diverse produkter som kommer nås under sommarlovet.

Lund, dag som ovan

Carl Nilsson Nyman
Cafémästare

Industrimästeriet

Näringsliv har haft bästa veckan! Tisdagskvällen spenderades på Ideon med Fena, Demola och Massive. Sjukt lyckat och 30-talet studenter är sugna på att starta eget.

Fredag lunch kommer Snacka Snyggt Lisa, om att presentera säljande.

Som om inte detta var nog smäller teknikfokus tackfest på lördag.

Näringsliv blir aldrig så bra som nu.



Lund, dag som ovan

Malin Andersson
Industrimästare

Källarmästeriet

Källarmästeriet har fixat och donat i vanligt manér. Just nu försöker jag planera in en sista snickerboa.

Lund, dag som ovan

Robin Lindberg
Källarmästare

Programmästeriet

Denna vecka har programmästeriet inte gjort så mycket. VI har betalat tillbaka pengar till de personer som betalat för ölresan som blev inställd.

Utöver detta har jag skrivit vidare på testamentet.

Lund, dag som ovan

Johan Rönnåker
Programmästare

Sexmästeriet

Sexet har inte gjort någonting sen förra mötet. Önskar dock välja in Sofia Siljeholm till funktionär inom sexet



Lund, dag som ovan

Alexander Magnusson
Sexmästare

Staben

Har haft möte med företag, kirrat mycket spons och ska snart beställa sin kostymering. Har även haft en bra phadderutbildning och kickoff

Lund, dag som ovan

Jesper Lekland
Øverphøs